

香港觀鳥會 有限公司
認可公共性質慈善機構

香港九龍彌敦道480號鴻寶商業大廈14樓

網頁：http://www.hkbws.org.hk 會員事務電郵：membership@hkbws.org.hk

本會專用：

2009年入會申請表格

注意事項：

1. 會員會籍由每年的一月一日起生效至同年的十二月三十一日止。
2. 每位申請人須分別填寫一份續會表格。
3. 申請人、家長或監護人在本表格簽署後，即同意豁免本會於各項活動中如發生意外或不幸事故時對有關人士的責任。
4. 申請人提交的個人資料將會絕對保密，只供本會內部使用。

本人支持香港觀鳥會有限公司的宗旨，並希望成為會員。

由請人資料：(*請刪除不適用的項目)	
姓名：_____先生/太太/女士/小姐/博士*()	(英文姓名)
(中文姓名)	
出生日期：_____年_____月_____日	手提電話：_____其他電話：_____
地址(請用正楷英文填寫)：_____	
傳真：_____	電郵：_____

現付上 2009年 / 2009 至 2013年* 會費、會員通訊附加費及捐款共 港幣 \$	
簽署：_____	家長/監護人簽署* (適用於18歲以下申請人) _____
日期：_____	姓名：_____
如申請人是個人會員(每年繳交港幣 \$270 會費)的配偶、子女(18歲或以上)或父母，請填寫以下資料： 本人是(請填上繳交 港幣 \$270 會費的個人會員姓名) _____ 的 配偶/子/女/父/母*。	

(請在適當位置加上✓號。本會不設家庭會員，每位會員須分別填寫一份入會表格。)

會員類別	會費(港幣)		備註	可收取刊物:	
	2009	2009-2013 (共5年)		會員通訊	香港鳥類 年報
個人會員	<input type="checkbox"/> \$270	<input type="checkbox"/> \$1,350	18歲或以上在香港居住人士	有	有
	<input type="checkbox"/> \$60	<input type="checkbox"/> \$300	65歲或以上在香港居住人士	有	沒有
	<input type="checkbox"/> \$50	<input type="checkbox"/> \$250	個人會員的配偶、子女(18歲或以上)或父母	沒有	沒有
	<input type="checkbox"/> \$335	<input type="checkbox"/> \$1,675	18歲或以上在香港以外居住人士	有	有
學生會員	<input type="checkbox"/> \$60	<input type="checkbox"/> \$300	18歲以下在香港居住的學生	有	沒有
團體會員	<input type="checkbox"/> \$450	<input type="checkbox"/> \$2,250	註冊公司或機構	有	有

欲收取之會員通訊： 中文版 英文版 中文版及英文版(續會1年加港幣\$80，續會5年加港幣\$400)

捐款予香港觀鳥會有限公司 港幣 \$ _____ 捐款予香港觀鳥會有限公司中國自然保育基金港幣\$ _____

閣下亦可以用信用卡繳交會費，惟需額外繳付5%作為給世界自然(香港)基金會的手續費。請填妥下列表格並寄回本會
(地址：香港九龍彌敦道480號鴻寶商業大廈14樓)

申請以信用卡繳交香港觀鳥會有限公司會員費用及捐款

信用卡類別： American Express Diners Club Master Card VISA

香港觀鳥會有限公司會費、捐款及5%手續費(世界自然(香港)基金會收取) 合共：港幣 \$ _____

信用卡號碼：_____ 持卡人姓名：_____

信用卡到期日(最少尚有三個月有效期)：_____ 持卡人簽署：_____ 日期：_____

THE HONG KONG BIRD WATCHING SOCIETY LIMITED

Approved Charitable Institution of a Public Character

Office use only:

14/F., Ruby Commercial Building, 480 Nathan Road, Kowloon, Hong Kong
Website: <http://www.hkbws.org.hk> Membership enquiries: membership@hkbws.org.hk**2009 MEMBERSHIP APPLICATION FORM**

I support the objectives of The Hong Kong Bird Watching Society Ltd. and wish to become a member.

Applicant information: Please write in BLOCK letters (*please delete where not applicable)			
Name: <u>Mr./Mrs./Ms./Miss/Dr.*</u> _____ (_____)		Family Name Given Name (Chinese Name)	
Date of Birth: _____	dd mm yyyy	Mobil Tel. : _____	Other Tel. No.: _____
Address: _____			
Fax No.: _____		E-mail Address: _____	
Signature: _____		Signature of parent/guardian* (for applicant aged below 18) _____	
Date: _____		Name in block letters: _____	
For applicant who is Spouse, Child (aged 18 or above) or Parent of an Individual Member: I am the <u>spouse / child / parent</u> * of _____ who has paid full subscription fee (HK\$270).			

Membership Subscription: (Please tick where appropriate and use one form for each person. *delete where not applicable)*Please note:*

- The membership year begins on **1st January** and ends on **31st December** in any one year.
- By signing this form, the applicant or the parent/guardian of a child under 18 absolves the Society from any responsibility in the case of accident or mishap in outings.
- Personal data provided will be kept in confidence and will be used by the Society for administrative purposes only.

Type of Membership	Subscription Fees in HK\$		Notes
	2009	2009 – 2013 (5 years)	
Individual Member	<input type="checkbox"/> \$270	<input type="checkbox"/> \$1,350	Aged 18 or above and residing in Hong Kong
	<input type="checkbox"/> \$60	<input type="checkbox"/> \$300	Aged 65 or above and residing in Hong Kong (note 1)
	<input type="checkbox"/> \$50	<input type="checkbox"/> \$250	Spouse, Children (aged 18 or above) or Parent of a full rate Individual Member (note 2)
	<input type="checkbox"/> \$335	<input type="checkbox"/> \$1,675	Aged 18 or above and residing outside Hong Kong
Student Member	<input type="checkbox"/> \$60	<input type="checkbox"/> \$300	Aged below 18 and residing in Hong Kong (note 1)
Corporate Member	<input type="checkbox"/> \$450	<input type="checkbox"/> \$2,250	Company or corporate entity

Notes: (1) Not entitled to Annual Bird Report

(2) Not entitled to Bulletins & Annual Bird Report

Bulletin in: English Chinese Chinese & English (Surcharge: HK\$80 for 1 year, HK\$400 for 5 years)**Donation** to the Society: HK\$ _____**Donation** to the Society's China Conservation Fund: HK\$ _____

(Donation of or above HK\$ 100 is tax deductible)

I enclose my **Subscription** plus surcharge and donation for a **Total of HK\$** _____ (please make cheque payable to "**The Hong Kong Bird Watching Society Ltd.**")

(Applicants residing outside Hong Kong please use cheque drawn on Hong Kong based banks or HK\$ bank draft).

 DO NOT send cash through mail. Please send application to: **14/F., Ruby Commercial Building, 480 Nathan Road, Kowloon, Hong Kong**-----
*You may also use credit card to pay the subscription but an extra 5% has to be added to the total to cover WWF Hong Kong's handling fee. Please complete the form below and send it to the address in the letterhead above.***Application for Payment by Credit Card**Payment by credit card: American Express Diners Club Master Card VISAMembership Subscription for The Hong Kong Bird Watching Society Limited + Donation + 5% handling fee (for WWF Hong Kong):

HK\$ _____

Credit Card No.: _____ Name of Cardholder: _____

Card expiry date (**Valid for at least 3 months**): _____ Cardholder Signature: _____ Date: _____